

Ms. DING Chen, MH
Chief Executive Officer
CSOP Asset Management Limited

Ms. DING is the Chief Executive Officer of CSOP Asset Management Limited, where she took up the position in 2010 and led the company into becoming the largest RQFII manager globally. Ms. Ding was also Assistant Chief Executive Officer & Managing Director of China Southern Asset Management Co. Ltd. (“CSAM”) from 2003 to 2013. During her tenor at CSAM, she successfully established its Qualified Domestic Institutional Investor (“QDII”) business to issue China’s first public QDII fund which went on to become the largest in the nation. Ms. Ding was named “CEO of the Year in Asia” in the 2013 Best of Best Awards held by Asia Asset Management.

While serves as Permanent Honorary Chairperson of the Chinese Asset Management Association of Hong Kong, promoting communication and advocating for best practices among Chinese asset managers, Ms. Ding is also the Board Member and Convenor of the Mainland Opportunities Committee of Financial Services Development Council and member of the Advisory Committee of the Securities and Futures Commission. She is the member of the Mandatory Provident Fund Scheme Appeal Board and member of the Treasury Markets Association Executive Board. She also is the Co-chairperson of the International Business Committee of the Asset Management Association of China.

丁晨女士, 榮譽勳章
總裁
南方東英資產管理有限公司

丁晨女士現擔任南方東英資產管理有限公司總裁一職，其於 2010 年 6 月加入公司並領導南方東英成為全球最大的人民幣合格境外機構投資者(RQFII) 基金管理公司。丁女士于 2003 年至 2013 年任南方基金管理有限公司總裁助理和董事總經理職務。其在南方基金任職期間，發行了中國第一隻也是國內最大的合資格境內機構投資者（QDII）基金，成功打造了南方基金的 QDII 業務。丁晨女士亦被《亞洲資產管理》評選為 2013 年亞洲最佳 CEO。

丁晨女士除了兼任香港中資基金業協會永遠名譽會長一職，積極促進中資資產管理機構之間的良性互動並提倡建立優質的業界規範，也是香港金融發展局董事及內地機遇小組召集人。與此同時，她還是香港證券及期貨事務監察委員會諮詢委員，香港強制性公積金計畫上訴委員會委員以及香港財資市場公會理事會成員。此外，她還是中國證券投資基金業協會國際商務委員會的聯席主席。